

兆豐國際商業銀行存戶金融卡 取消掛失/恢復使用 申請書
Mega International Commercial Bank
ATM Card Revocation of a Loss Report / Resumption Service Request Form

戶名： Account Name	身分證字號： ID NO.
帳號： Account No.	卡號： Card Issue No.
金融卡卡別： <input type="checkbox"/> Cirrus 晶片金融卡 <input type="checkbox"/> VISA 金融卡 <input type="checkbox"/> 金融信用卡 Type of Card Chip ATM Card VISA Debit Card Combo Card	

申請人向 貴行申領之金融卡於_____年_____月_____日向 貴行：

The applicant requests the following service at _____(MM/DD/YYYY) for the ATM card that the applicant applied:

申請啓用後，無密碼單金融卡逾一個月未能於 貴行自動櫃員機執行開卡設定首次密碼手續，請惠予恢復啓用狀態。

The ATM card without PIN is not activated at a physical ATM of the Bank to set the first PIN within one month after the ATM card was enabled, please re-enable the card.

辦理掛失，今該卡業已尋獲，請惠予取消掛失恢復使用。

(VISA 金融卡舊卡無法取消掛失，客服中心受理掛失後將主動製作新卡)

Filed a loss report, since the lost ATM card has been found, please cancel the loss report and resume the functions of the card.

(The loss report of VISA debit card could not be cancelled, the Bank would active to make a new card after the Customer Service Center accepted a loss report.)

此 致

兆豐國際商業銀行股份有限公司

To: Mega International Commercial Bank

申請人 (即存戶):
Applicant(The Depositor)

(請蓋留存印鑑)
(Please affix original specimen seal)

中華民國 _____ 年 _____ 月 _____ 日

Date: MM-DD-YYYY

驗
印
Verification
Of Signature

經
辦
Approved by

覆
核
Processed by

經
襄
副理
Manager/
Assistant Manager